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Zápisnica 

z 27. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Zálesie,  

konaného dňa 09.03.2022 o 18.00 hod. v reštaurácii u Takácsovcov 

na Malinovskej ul. 120 v Zálesí. 

  

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva oficiálne otvoril starosta obce Ing. Marián Perger o 18:08. 

Privítal prítomných na zasadnutí OZ v Zálesí, ktoré zvolal v zmysle Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov. Starosta skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania 

schopné, nakoľko zo 7 poslancov je prítomných 5.  Starosta upozornil prítomných, že zo zasadnutia sa 

vyhotovuje zvukový aj obrazový záznam. Oboznámil prítomných s programom OZ. 

Program: 

1. Otvorenie – voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

2. Voľba návrhovej komisie  

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Informácie starostu obce 

5. Námety a pripomienky občanov 

6. Interpelácie poslancov 

7. Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií  

8. Plnenie rozpočtu obce za IV. polrok 2021 

9. Stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu na rok 2022 

10. Návrh rozpočtu na rok 2022  

11. Schválenie dotácií na rok 2022  

12. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za IV. štvrťrok 2021  

13. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2021  

14. Správa o kontrole príjmov, výdavkov a finančných operácií obce Zálesie za I. polrok 2021  

15. Darovacia zmluva – darovanie pozemku p.č. 1255/5 a 1255/4 k.ú. Zálesie od p. Tatiany 

Podmanickej a p. Jána Podmanického na vybudovanie chodníka a uloženie kanalizačného 

potrubia 

16. Zámer prenajať nehnuteľný majetok obce Zálesie do nájmu z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa pre DHZO  

17. Žiadosť o prenájom hasičskej zbrojnice  

18. Žiadosť o zmenu mechanizmu finančnej podpory, udržateľnosti a rozvoja športu v našej obci- 

ŠK Atletiko Zálesie  

19. Správa z kontroly Korzo  

20. Žiadosť OZNZ  

21.  Nájomná zmluva o nájme poľnohospodárskych pozemkov pre Agro Malinovo a.s.  

22. Rôzne  

23. Záver 

 

Pán poslanec Milko konštatuje, že nakoľko pozerá na zloženie v sále, navrhuje, aby sa bod 20. 

Žiadosť OZNZ posunul na skorší bod. Pán starosta vyňal z programu bod 17. Žiadosť o prenájom 

hasičskej zbrojnice. 
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Upravený program:  

1. Otvorenie – voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

2. Voľba návrhovej komisie  

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Informácie- školský obvod 

5. Námety a pripomienky občanov 

6. Stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu na rok 2022 
7. Návrh rozpočtu na rok 2022 
8. Schválenie dotácií na rok 2022 
9. Darovacia zmluva – darovanie pozemku p.č. 1255/5 a 1255/4 k.ú. Zálesie od p. Tatiany 

Zemanovej a p. Jána Podmanického na vybudovanie chodníka a uloženie kanalizačného 
potrubia 

10. Zámer prenajať nehnuteľný majetok obce Zálesie do nájmu z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa pre DHZO 

11. Žiadosť OZNZ 
12. Žiadosť o zmenu mechanizmu finančnej podpory, udržateľnosti a rozvoja športu v našej obci- 

ŠK Atletiko Zálesie 
13. Správa z kontroly Korzo 
14. Nájomná zmluva o nájme poľnohospodárskych pozemkov pre Agro Malinovo a.s. 
15. Informácie starostu obce 
16. Interpelácie poslancov 
17. Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií 
18. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2021 
19. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za IV. štvrťrok 2021 
20. Správa o kontrole príjmov, výdavkov a finančných operácií obce Zálesie za I. polrok 2021 
21. Rôzne 
22. Záver 

        

 

UZNESENIE č. 427/03/2022                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Schvaľuje doplnený  program rokovania obecného zastupiteľstva.  

Za:   5  Proti:  0 Zdržal sa:           0         poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 427/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 
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Bod č.1: Voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

UZNESENIE č. 428/03/2022                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí overovateľov zápisnice  v nasledovnom zložení: p. Klimo, p. Milko 

 a za zapisovateľa: Lenku Záhorovú 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 428/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

Bod č.2: Voľba návrhovej komisie  

UZNESENIE č. 429/03/2022                                                                       

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí návrhovú komisiu v nasledovnom zložení: p. Dobrovodská, p. Páleník, p. Vaško  

Za:   5  Proti:          0  Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 429/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 

                                                                                                                                                 

Bod č. 3 Kontrola plnenia uznesení 

Pani kontrolórka JUDr. Michaela Biháryová- Z posledného zastupiteľstva je jedno uznesenie z dvoch 
nesplnené a to odpovedanie na interpelácie poslancov do 30 dní. Ostatné úlohy z posledného 
zastupiteľstva sú buď splnené, alebo sa plnia.  

Pán starosta vyhlásil rozpravu:  

p. poslankyňa Dobrovodská- vracia sa k uzneseniu 349/05/2021,UZN 368/06/2021 ktoré hovoria 
o projektovom zásobníku obce. V rámci týchto uznesení schválili smerovanie obce a projekty, ktoré si 
predstavujú, že táto obec má financovať. Žiadali pána starostu, aby do 14.7.2021 zabezpečil, aby 
v projektovom zásobníku figurovali  projekty, ktoré obecné zastupiteľstvo schválilo. Do dnešného dňa 
túto opravenú verziu nedostali. Predstavovali by si, aby energia bola vložená do ciest, kanalizácií, 
škôlky, školy a podobných projektov, preto žiadali, aby obec vyradila projekty, ktoré starosta predložil. 
Porovnala projektový zásobník, ktorý BSK poslalo 9.12.2021: Vodný mlyn- 500 000 €, Infocentrum 
Zálesie- 35 000 €, Výstavba pamätníka  100 000 € + pribudol nový projekt- Dobudovanie Korzo Zálesie- 
súvisiaca infraštruktúra, modulový systém- 100 000 €. Tento projekt starosta pridal bez prerokovania 
a nebol schválený zastupiteľstvom. Celkovo v oblasti cestovného ruchu a kultúry 735 000 €. V tejto 
fáze by navrhla nové uznesenie, k týmto nesplneným uzneseniam. Návrh uznesenia prečíta po 
rozprave. Pán starosta reaguje, že pri týchto projektoch nikde nie je napísané, že sa budú realizovať zo 
spoluúčasťou obce . Boli urobené niektoré štúdie a niektoré štúdie si osvoja iné obce- nebudú napríklad 
v katastri obce Zálesie. Konštatuje, že projektový zásobník je vízia. Pani poslankyňa Dobrovodská 
hovorí, že sa o projektovom zásobníku dozvedeli úplnou náhodou od pána poslanca Páleníka a že 
nositeľom v tomto projektovom zásobníku je obec Zálesie. Pán poslanec Páleník upozornil na 
uznesenie zo 7.10.2020, v ktorom žiadali starostu, aby do ďalšieho zastupiteľstva v roku 2020 pripravil 
jednoduchý súpis technicko- kapacitných požiadaviek na obecný úrad- počet pracovných miest, 
pracovný priestor a podobne. Pýta sa pána starostu, prečo ani po dvoch rokoch nie je uznesenie 
splnené. Pán starosta vysvetľuje, že pripravili riešenie obecného úradu, vrátane jednoduchej 
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projektovej dokumentácie v priestore súčasnej krčmy. Napriek tomu sa tento zámer nestretol 
s pochopením poslancov. Následne bolo toto pohostinstvo prenajaté osobitným zreteľom. Pán 
poslanec Milko povedal, že pán starosta klame a že ho poslanci niekoľko mesiacov vyzývali po skončení 
zmluvy v krčme, aby urobil riadnu obchodnú súťaž, ktorú neurobil. Poslanci chceli zachovať aspoň 
nejaký príjem obce. Pán poslanec Milko chváli OZNZ, konštatuje však, že treba počúvať všetkých ľudí, 
čo má byť v projektovom zásobníku, nakoľko keď starostovi napíšu, čo tam má pridať, tak to tam 
nenapíše. Pán starosta hovorí, že sa na BSK informoval, či tam môžu byť projekty aj od iných organizácií, 
na čo mu polo povedané, že áno. Rovnako sa informoval, či odtiaľ môžu poslanci vyhadzovať projekty, 
čo mu bolo vyvrátené. Starosta pokiaľ vie, tak doplnil všetky.  

Pani poslankyňa číta dôvodovú správu: 

Obecné zastupiteľstvo rozhodlo, že zaradenie projektov do zásobníka projektov BSK je vo 

výlučnej kompetencií obecného zastupiteľstva podľa § 11 ods. (4) zákona č. Zákon č.369/1990 

Zb. Obecné zastupiteľstvo schválilo pre zásobník projektov zoznam projektov, ktorý dalo 

doručiť na BSK. Pracovníčka BSK informovala, že predmetný zoznam je potrebné zapracovať 

obcou priamo do zásobníka. Keďže so zásobníkom pracuje obecný úrad je potrebné, aby tak 

obecný úrad alebo starosta učinili. Keďže tak do 9.3.20212 pán starosta neurobil, tak žiadame 

pána starostu, aby takto konal. Poslanci sú stále pripravení o projektoch rokovať a v prípade 

potreby schváliť nové projekty na ich zaradene do zoznamu BSK. 

UZNESENIE č. 430/03/2022                                                                        

A)Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie: Správu o výsledku kontroly plnenia uznesení z 26. zasadnutia Obecného 
zastupiteľstva obce Zálesie konaného dňa 15.12.2021 

Za:   5  Proti:   0     Zdržal sa:  0           poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 430/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

B) Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

VZN o projektovom zásobníku BSK 

a) Uznesením 309/02/2021 konštatovalo, že  zaradenie projektov za obec Zálesie do zásobníka 

projektov BSK patrí medzi základné otázky života obce a preto o ňom rozhoduje OZ v zmysle § 

11 ods. (4) zákona č. Zákon č.369/1990 Zb. 

b) Konštatuje, že uznesením 349/05/2021 schválilo zoznam projektov pre zásobník projektov BSK 

c) Konštatuje, že uznesením 368/06/2021 žiadalo starostu, aby zapracoval schválený zoznam do 

zásobníka projektov, neschválené projekty zo zásobníka odstránil do 14.7.2021 a obecnému 

zastupiteľstvu predložil prepracovaný projektový zásobník 

d) trvá na splnení uznesenia 368/06/2021  

e) upozorňuje starostu obce, že nerešpektovaním týchto uznesení prekračuje svoju právomoc, 

keďže rozhodovanie o projektoch je výlučne v kompetencií OZ. 

 

Za:   5  Proti:   0     Zdržal sa:  0           

poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 430/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 



Overovatelia:  Andrej Klimo........................................................................... 9.3.2022 
                           Peter Milko................................................................................9.3.2022, 16.3.2022, 23.3.2022 

                          Ing. Michal Šlachta...................................................................16.3.2022, 23.3.2022 

Uznesenie nepodpísané starostom obce 
Starosta obce Zálesie nepodpísal uznesenie 430/03/2022 bod B) VZN o projektovom zásobníku BSK v 
zmysle zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov, nakoľko to 
pán starosta považuje za nevýhodné pre obec. 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                            

Bod č. 4: Informácie- školský obvod 

p. starosta- V Júli 2021 po tom ako nám Ivanka zrušila spoločný školský obvod navštívil Ministerstvo 

školstva, kde konzultoval formu žiadosti a celý spôsob o určenie školského obvodu. Niekoľko krát 

navštívil ministerstvo a po dohode odovzdal v polovici septembra písomnú žiadosť, na čo mu bolo 

povedané, že dostaneme vyjadrenie, avšak nebude to za krátky čas. Približne po 1 a pol mesiaci sa 

zastavil na Okresnom úrade na školskom odbore, kde sa informoval na stav žiadosti. Zamestnankyňa 

mu oznámila, že momentálne prechádzajú transformáciou, čo znamená, že prechádzali z okresného 

úradu na regionálny školský úrad , tým pádom im nefungovali e-maily a nebolo s kým komunikovať. 

Povedali mu, aby prišiel druhý januárový týždeň a mal by dostať vyjadrenie. Po príchode na 

Regionálny školský úrad mu zamestnankyňa povedala, že nám posielala nejaké vyjadrenie, na čo 

reagoval, že je to vylúčené , nakoľko by o tom vedel. Hneď podal ďalšiu žiadosť a sťažnosť, že sme 

žiadne vyrozumenie nedostali. Po nejakom čase si vypýtali rovnaké papiere, ktoré im už boli raz 

poslané. Obtelefonoval starostov okolitých obcí a poslal im žiadosť, aký je stav na ich školách. 

Opätovne kontaktoval zamestnankyňu z regionálneho školského úradu. Nedostali sme odpoveď iba 

to, že našu žiadosť prijali. Ďalej p. starosta písal na ministerstvo, aby sa to systémovo riešilo, nakoľko 

vedel, že vo všetkých obciach nám blízkych kapacity nepostačujú. Na to nedostal odpoveď. Po 

odoslaní ďalšej žiadosti a opätovnom kontaktovaní nedostal žiadnu odpoveď. Následne kontaktoval 

podpredsedu parlamentu p. Laurenčíka, ktorý prišiel do Zálesia, bohužiaľ ani odtiaľ žiadna pomoc 

neprišla. Starostovia okolitých obcí sa spojili a napísali tretí list z jeho iniciatívy na ministerstvo 

školstva, aká je v tomto regióne situácia a treba ju urýchlene riešiť. Minulý týždeň sa stretol 

s občanmi, ktorí majú deti v predškolskej dochádzke . Prišlo ich približne 40 a jeden z občanov mu 

pomohol otvoriť dvere na ministerstvo a ozvali sa nám. Predpokladá, že budúci týždeň sa k tomuto 

problému stretnú. Pravidelne kontaktuje riaditeľku regionálneho školského úradu. Zatiaľ máme 

informáciu, vzhľadom na to, že ešte nemáme vyjadrenie od starostu mestskej časti- našli priestor, 

kde by mohli byť naši prváci umiestnení. Túto informáciu má dlhšie, ale až dnes mu bola potvrdená. 

Vzápätí kontaktoval Arrivu a Bitku, nakoľko pokiaľ sa tento priestor podarí, budeme potrebovať aj 

školský autobus, ktorý bude voziť deti do školy. Predpokladá, že mestská časť, kde majú byť deti sa 

vyjadrí do konca týždňa a bude o tom okamžite informovať. Minulý týždeň bol na stretnutí 

z predsedom BSK, kde sa dohodli, že sa nám pokúsia pomôcť. Má potvrdené, že pravdepodobne 

budúci týždeň by sa mali stretnúť na Ministerstve, kde predpokladá, že by mali preberať systémové 

riešenie výstavby školy v Zálesí, alebo v Ivanke. 

Pán poslanec Milko sa pánovi starostovi poďakoval za informácie a kroky, ktoré urobil. Pýta sa, či to 

muselo zájsť do takýchto extrémov a prečo tieto informácie rodičia, poslanci, školská komisia a rada 

školy nemohli dostať skôr, aby vedeli, že starosta koná. Na list, ktorý mu poslali nereagoval, tak 

napísali list na Facebook. Dotazuje sa u starostu, prečo s poslancami nekomunikuje. Pán starosta 

reaguje, že potvrdenie termínu stretnutia bolo vzhľadom na PN pána tento týždeň. 

Pán poslanec Milko upresňuje, že sa hovorí o všetkých informáciách, ktoré starosta mal, o ktorých 

teraz informoval. Volá po komunikácii. Školská komisia navrhla tri krajné riešenia, ako sa to dá 

vysvetliť občanom, ktorí nevedia, kam umiestnia svoje deti. Riešenia od horších po lepšie. Pýta sa 

starostu, či v nich konal a prečo opätovne neinformoval o výsledku. Pán starosta sa dotazuje, koľko 
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krát školská komisia za celé volebné obdobie zasadala. Keby zasadala, tak by o všetkom hovoril tam, 

rovnako ako aj na pracovnej porade, alebo pri interpeláciách na zastupiteľstve. Na zasadnutí školskej 

komisie, ktorá zasadala po dvoch rokoch o tom informoval, rovnako ako aj na pracovnej porade. Pán 

poslanec Milko sa ďalej dotazuje, prečo neboli zástupcovia rady školy a školskej komisie na stretnutí 

s občanmi v škôlke? Pán starosta hovorí, že bol pozvaný na toto stretnutie a iniciatíva nevychádzala 

od neho. Žiadal to odložiť, nakoľko predpokladal, že tento týždeň už bude mať nejaké informácie 

a nechcel, aby toto stretnutie vyzeralo ako zastupiteľstvo a chcel dať občanom informácie. 

Predpokladá, že o chvíľu bude rodičovské združenie, kde môžu prísť poslanci aj rodičia. Občania 

nedostali ani jednu informáciu navyše ako poslanci dva dni predtým na školskej komisii. Nechcel do 

toho miešať politiku, preto nepozval poslancov. Starosta sa informuje u zúčastnených občanov na 

zastupiteľstve, či niekto z nich bol na stretnutí v škôlke. Reaguje jedna občianka, ktorá hovorí, že sa 

o tom dozvedela na Facebooku. Polovica detí bola odcestovaná na prázdninách a má informáciu, že 

ani pani riaditeľka zo škôlky o tom nevedela. Nevie kto to organizoval. Škôlka povedala, že iba 

poskytla priestor, ale neorganizovala to. Pán starosta hovorí, že o tom ešte vo štvrtok nevedel.  

p. Miroslav Anton, člen komisie školstva- stretnutie zvolal on v stredu ráno o 8:00 a oslovil starostu 

na základe internetovej diskusie na Messengeri. Nakoľko je členom komisie a mal nejaké informácie, 

prišlo mu neadekvátne, aby ich informoval on a preto oslovil pána starostu. Okamžite sa dohodli na 

termíne v stredu ráno, napriek tomu, že si uvedomoval, že sú prázdniny, išlo mu o tom, že to bude 

prvé stretnutie starostu s rodičmi a o týždeň/ dva, keď sa situácia posunie bude ďalšie stretnutie. Pán 

starosta hovorí, že po stretnutí, ktoré sa uskutoční 15.3.2022 by sa dohodli, že sa urobí ďalšie 

stretnutie s predškolákmi. Predpokladá, že výsledok bude v priebehu budúceho týždňa.  

Pán poslanec Vaško hovorí, že starosta na komisii 24.2.2022 informoval o veciach, boli to však iné 

informácie. Prešli danú situáciu a povedal, že sa treba pripraviť na krízovú situáciu. 1. Urobiť 

kontajnerové triedy a niekde ich umiestniť- musíme vedieť čo stoja a kam ich umiestniť., 2. Alokovať 

triedy v strednej škole spojenej- treba ich kontaktovať, či tam taká možnosť je, 3. Ak obvod 

nedostaneme, treba hľadať inde, niekde v Bratislave. Tu bude potrebné vybaviť školský autobus. Pán 

starosta povedal, že si návrhy poznačil a bude sa nimi zaoberať. Pán starosta sa u pána Vaška 

informuje, koľko krát zvolal školskú komisiu a koľkokrát volal, že chce informácie ohľadom školy? 

Pán poslanec Vaško reaguje, že nevolal a pre neho je starosta nekompetentný. Pán starosta 

vysvetľuje, že jediná výhoda medzi kontajnerovou školou a normálnou je, že sa dá postaviť rýchlejšie. 

Na toto potrebujeme rovnako pozemok s všetky povolenia. Nemáme pozemok s infraštruktúrou 

a 800 000 € je náš reálny rozpočet. Informuje sa občianka čo urobíme, ak nedostaneme školský 

obvod? Pán starosta reaguje, že ak by to nevyšlo, ostávajú nám iba médiá.  

 

UZNESENIE č. 431/03/2022                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie informáciu – Školský obvod.  

Za:   3  Proti:  0      Zdržal sa:  2            poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 431/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 
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Bod č. 5: Námety a pripomienky občanov 

p. Žišková- oni ako občania dali dva a pol roka dozadu otázky poslancom a do dnešného dňa nemajú 

odpoveď iba pána starostu a pána poslanca Páleníka. 

OZNZ a zásobník projektov- BSK oslovil OZNZ ako strategického partnera. Poslanci napríklad vyhodili 

6 robotný prapor. Nemusí to byť zrealizované obcou. Podľa jej slov OZNZ prinieslo niekoľko státisíc 

eur bez toho, aby sa obec na tom podieľala- Ovocná alej s altánkom, Záleská divadelná púť, Plenér na 

Korze, altánky na korze. Pán poslanec Milko ich v úvode pochválil a skonštatoval. Že kto nezdieľa ich 

ideály, je ich nepriateľ. Bol prvý poslanec, ktorý pripomenul ich zmluvu a chcel to riešiť. Veľmi ho 

mrzí, že sa obec dostala do konfliktu poslanci- OZNZ. Ospravedlňuje sa pani Žiškovaj, že neprišiel ani 

na jedno stretnutie a touto cestou oňho prosí pod podmienkou neúčasti pána Pergera a pána 

Derevenca. Garantuje jej, že zmluvu vyriešia na 2-3 stretnutia. Pán poslanec prosí OZNZ nech robí to 

čo robí, len s menším nátlakom. Na mieste sa dohodli na stretnutí 16.3.2022 o 18:15 na Korze.  

p. Sámelová- Informuje sa, akým spôsobom funguje Korzo. Či je iba pre OZNZ, alebo pre všetkých 

a kto tam platí elektrinu? Ďalej upozorňuje na vysadenie aleje, že je to na obecnom pozemku. Ľudia 

darovali pozemky na cestu, aby sa im zhodnotili.  Pán starosta reaguje, že projekt alej/ cyklotrasa bol 

urobený za bývalého vedenia obce. Je naplánovaná v rámci sietí cyklociest bratislavského kraja 

a v budúcnosti sa má napojiť aj na Malinovo, Tomášov a Vlky. Toto všetko je riadne schválené 

v minulom období. Celá alej nebola financovaná ani 1 € obcou Zálesie. Všetky prostriedky zohnalo 

OZNZ a 5000 € od filantropa. Čo sa týka cyklotrasy presviedčal BSK, aby to financovali, čo nakoniec 

akceptovali a povedali, že  zaplatia celú vrátane cyklomostu. 

p. Faktor-  hovorí, že nikto nikomu nezakuje pridávať do zásobníka. Číta rozhodnutie ústavného súdu. 

p. poslanec Milko opustil miestnosť. 

Občan- na zastupiteľstve je prvý krát a je zhrozený a zhnusený. Nefunguje spolupráca starosta- 

poslanci. Nezhodujú sa ani v prioritách  a vedenie obce je z jeho pohľadu v rozvrate. Upozorňuje, že 

sa neustále hovorí o Korze. Na to reaguje pán starosta, že Korzu nerobil PR. Záujem bol zvonku, nie 

od nás. On ani jedno médium nezavolal. 

Občan -    Pri Korze chýba parkovisko 

- v obci chýba kanalizácia  

- nemáme školský obvod- ak nebude mať kde umiestniť svoju dcéru a synov do školy, bude 

brať starostu za zodpovednosť. Chýba mu výsledok.  

Pán starosta reaguje, že jeho prioritou je škola. Našli pozemok za 10 €/ m3 . Predložili na komisii 

jednoduchú štúdiu  a cenu, koľko by stálo jednoduché napojenie na infraštruktúru. Výsledok komisie 

školy bol, že nemá Zálesie záujem. Na komisii boli prítomní: p. Milko, p. Massayová, p. Pitaková, p. 

Dobrovodská, p. Anton a p. Pecucha. 

Pán poslanec Milko prosí uviesť do zápisu a vyzýva poslancov, aby jednotlivo odpovedal každý 

z poslancov, či im pán starosta poslal niečo s takýmto pozemkom a takýmto návrhom, vrátane 

kompletnej infraštruktúry. 

Pán poslanec Páleník- nie 

Pán poslanec Klimo- kompletnú nie 
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Pani poslankyňa Dobrovodská- nie, iba informácie o nejakom pozemku. Jednalo sa o konkrétny 

pozemok. 

Pán poslanec Vaško- kompletnú nie 

Pán starosta hovorí, že kompletná dokumentácia nebola, nakoľko sa jednalo iba o štúdiu.  

Pán poslanec Milko upozorňuje starostu, že ešte raz naňho povie, že zmanipuloval nejaký pozemok, 

podá naňho trestné oznámenie. 

Pán starosta reaguje na poslancov, že o tom nevedeli. Oni dali urobiť p. Klimovi štúdiu 

realizovateľnosti na pozemok na školu.  

p. Čechová- keď nastúpili terajší poslanci, na stavebnej komisii sa vytipovalo päť pozemkov, ktoré by 

boli vhodné na školu. Na katastrálnej mape to bolo vyznačené žltými a červenými číslami. K tomu 

bolo potrebné vypracovať štúdiu realizovateľnosti, či sú v územnom pláne, ako sú ďaleko siete 

a komunikácia. To sa potom neuskutočnilo. Čo sa týka toho pozemku, p. Kotvas ho predával celý 3,3 

hektára, nechcel ho deliť a muselo sa to kúpiť celé. Povedal, že ak by sme to nevedeli splatiť celé, dá 

sa to aj na splátky. Podmienka bola odkúpiť to celé. 

Pán starosta reaguje, že sme si na to mohli zobrať pôžičku. 

Občan p. Farkaš sa dotazuje, či urobila komisia nejaký projekt na to, aký pozemok potrebujeme. 

Pán poslanec Milko sa pýta poslancov, či má niekto informáciu o tom, že bol predávajúci ochotný to 

dať na splátky. Všetci odpovedajú, že nie.  Na to pani Čechová vysvetľuje, že na stretnutí boli oni 

traja. To, či sa to dostalo k poslancom ona nevie. Zvyk bol, že zamestnanci chodievali na komisie. 

Teraz sa to už nerobí a v tom vidí problém. Pán starosta hodnotí, že problém je, že sa pracovné 

porady nenahrávajú. 

p. poslanec Klimo- rád by sa vyjadril, keďže sa to týka na začiatku vyradenej komisie, ktorá  mala 

pripravený projekt na školu a štúdie realizovateľnosti. Stretli sa a vytipovali 7 pozemkov, ktoré by 

v obci boli vhodné, aby sa tam škola mohla umiestniť. K tomu sa mala vypracovať štúdia 

realizovateľnosti. Na zastupiteľstve zriadili komisiu na obstaranie základnej školy  v Zálesí 10.3.2022. 

Prítomní boli p. starosta, p. kontrolórka, p. Milko, p. Vaško, všetci ostatní poslanci. Tu sa mali 

zadefinovať a určiť podmienky z právneho hľadiska. S pani právničkou hľadali spôsoby, ako vyhlásiť 

súťaž a ako pozemok obstarať. Druhým bodom bolo vymedzenie technických požiadaviek na 

pozemok. Takéto stretnutia prebehli tri, ktorého výsledkom bolo, že sa dohodli zo starostom, že sa to 

urobí formou inzerátu, ktorý bude zverejnený na webe, Facebooku a formou letákov. Inzercia sa 

spustila veľmi neskoro. Na poslednej komisie 7.7.2021 dostali ponuku, ktorá prišla ako jediná. Pán 

starosta reaguje, že dôvod, prečo tento pozemok preferoval bolo, že bol ako jediný v územnom pláne 

určený na občiansku vybavenosť. Potom bol inzerát č.2. Inzerát sa vydával, keď bol prvý predaný. 

Vtedy sa urobila výzva, ktorá mala vyjsť aj v inzercii novín, tie však nevyšli. Informuje, že dostal 

ponuku od jednej pani na pol hektára pozemok a ešte jeden pozemok. 

Občianka- zo stretnutia si vzala to, že 15-teho na stretnutí bude starosta hovoriť o tajnom pláne- 

Peteška. Starosta vysvetľuje, že nehovoril o tajnom stretnutí, iba že jedna z alternatív je aj táto škola. 

Čaká na stretnutie z Ivanky. Nechce informovať o ničom, kým stretnutie neprebehlo. 

Občan- pýta sa, prečo sa nevyberá poplatok za rozvoj a je tam 30 000 € dlh. Pani Hladká vysvetľuje, 

že čo sa týka dlhu, sú tam napríklad rozvoje ktoré sú v odvolaniach, tie trvajú dlho. Sú tam určité 

dlhy, ale nie v tejto výške. Pán starosta dodáva, že ak niekto nesplní povinnosť, dostane plombu na 
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pozemok. Ďalej sa občan dotazuje, či mu bude pán starosta odpovedať na maily. Pán starosta 

odpovedá, že sa nemôže neustále venovať iba jednému človeku. 

Občan- ako chce starosta riešiť infraštruktúru, cesty a či sa v tom nejak bude pokračovať a v akom 

rozsahu. Ďalej sa dotazuje, na doriešenie parkoviska pri Korze, nakoľko tu vznikajú situácie, že sa 

nedá prejsť. Pán starosta odpovedá, že sme dostali dobrého spolupracovníka na kanalizáciu a myslí si, 

že v extrémne krátkom čase by sme na kanalizáciu mali mať stavebné povolenie. Čo sa týka cesty, 

nesúhlasil s tou, ktorá sa mala robiť cestou k nim. Chcel riešiť cestu na Starobystrickej, avšak peniaze 

na  dokončenie nám asi nevyjdú. Pán poslanec Milko sa dotazuje, aká je suma na cesty v rozpočte, na 

čo pán starosta odpovedá, že 2000 €. 

Občianka- dotazuje sa, či sa musí na Korze neustále svietiť. Poslanci vysvetľujú, že je tam LED 

osvetlenie. 

UZNESENIE č. 432/03/2022                                                                        
Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

A) berie na vedomie námety a pripomienky občanov  

B)  

1. Zvoláva zhromaždenie obyvateľov obce Zálesie a prejednanie programu hospodárskeho rozvoja 

a sociálneho rozvoja obce Zálesie . 

2. Poveruje zástupkyňu starostu pani Martinu Dobrovodskú zorganizovaním zhromaždenia občanov 

a jeho vedením. 

 

Za:   5   Proti:  0  Zdržal sa: 0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 432/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení)  

 

UZNESENIE č. 433/03/2022                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Schvaľuje termín  pokračovania 27. obecného zastupiteľstva obce Zálesie na 16.3.2022 

o 18:00. 

Za:   4  Proti:  0      Zdržal sa:  0            poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 433/03/2022 celkom: 4 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) neprítomný p. poslanec Vaško  
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Pán starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 21:49 
hodine.  
 

Overovatelia zápisnice:  Andrej Klimo.......................................................................... 

                                           Peter Milko ............................................................... 

 

 

 

 

                                                                                                                                            
                                                                                                                                  Ing. Marián Perger                                                                                                               

                                                                      starosta obce 
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Zápisnica 

z pokračovania 27. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce 

Zálesie,  

konaného dňa 16.03.2022 o 18.00 hod. v reštaurácii u Takácsovcov 

na Malinovskej ul. 120 v Zálesí. 

  

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva oficiálne otvoril starosta obce Ing. Marián Perger o 18:10. 

Privítal prítomných na zasadnutí OZ v Zálesí, ktoré zvolal v zmysle Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov. Starosta skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania 

schopné, nakoľko zo 7 poslancov je prítomných 5.  Starosta upozornil prítomných, že zo zasadnutia sa 

vyhotovuje zvukový aj obrazový záznam. Oboznámil prítomných s programom OZ. 

Schválený program:  

6. Stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu na rok 2022 
7. Návrh rozpočtu na rok 2022 
8. Schválenie dotácií na rok 2022 
9. Darovacia zmluva – darovanie pozemku p.č. 1255/5 a 1255/4 k.ú. Zálesie od p. Tatiany 

Zemanovej a p. Jána Podmanického na vybudovanie chodníka a uloženie kanalizačného 
potrubia 

10. Zámer prenajať nehnuteľný majetok obce Zálesie do nájmu z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa pre DHZO 

11. Žiadosť OZNZ 
12. Žiadosť o zmenu mechanizmu finančnej podpory, udržateľnosti a rozvoja športu v našej obci- 

ŠK Atletiko Zálesie 
13. Správa z kontroly Korzo 
14. Nájomná zmluva o nájme poľnohospodárskych pozemkov pre Agro Malinovo a.s. 
15. Informácie starostu obce 
16. Interpelácie poslancov 
17. Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií 
18. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2021 
19. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za IV. štvrťrok 2021 
20. Správa o kontrole príjmov, výdavkov a finančných operácií obce Zálesie za I. polrok 2021 
21. Rôzne 
22. Záver 

 

 

 

Z dôvodu ospravedlnenej neprítomnosti p. poslanca Klima pán starosta navrhol p. poslanca Šlachtu 

za overovateľa zápisnice. Overovateľom prvej časti ostáva p. poslanec Klimo.  
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UZNESENIE č. 434/03/2022                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí za overovateľa na pokračovanie 27. OZ p. Šlachtu, ako náhradníka za p. Klima, ktorý bol 

zvolený za overovateľa zápisnice v prvej časti 27. OZ. 

Za:   5  Proti:   0     Zdržal sa:  0            poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 434/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

Bod č. 6: Stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu na rok 2022 

Kontrolórka JUDr. Michaela Biháryová- kontrola je k návrhu k rozpočtu, ktorý bol prvý krát 

predložený na obecnom zastupiteľstve v decembri, avšak vtedy sa o návrhu nerokovalo. Návrh 

rozpočtu je v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách verejnej správy, ako aj o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy. Je to programový rozpočet  a je členený na príjmy a výdavky- bežné, 

kapitálové a finančné operácie. Návrh rozpočtu je na rok 2022 a výhľadovo na roky 2023, 2024. Výtku 

k návrhu mala a to, že musí byť 15 dní zverejnený, aby sa s ním mohli občania oboznámiť. Chcela by, 

aby aj v samotnom návrhu pre občanov boli komentáre a popis. Pani ekonómka bola informovaná, že 

takýto popis bol predložený na finančnú komisiu. Navrhovala by to na ďalšie roky zverejňovať . 

Informuje, že obec doteraz fungovala v rozpočtovom provizóriu. Pán poslanec Milko hovorí, že sa 

poslanci o rozpočte dozvedeli prvý krát, keď bol vyvesený na stránke obce, bez diskusie poslancov, 

komisií a iných spolkov. Dotazuje sa u starostu, prečo keď nemáme schválený rozpočet starosta zvolá 

zastupiteľstvo na posledné dni najneskoršieho maximálneho rozpätia. Je to preňho jasná odpoveď, 

prečo bol rozpočet nekomunikovaný. Ďakuje veľmi pekne kontrolórke za rozpočet, nakoľko bol veľmi 

profesionálne spravený a jemu sa konečne zrozumiteľne čítal. Pán starosta reaguje, že bolo 

s rozpočtom veľa starostí. Na konci roka sa zmenilo veľa premenných, ceny energie nám  rozpočet 

kompletne rozbili, plus sa nám menili dáta ohľadom odpadov. V momente akonáhle bol rozpočet 

pripravený a opravené chyby, ktoré tam našli, tak to posunuli poslancom. Bolo to na hrane zákonnej 

lehoty, za 15 dní okrem dotazov okrem jedného občana od poslancov nedostali ani jednu 

pripomienku. Pán poslanec Milko apeluje, že o návrhu rozpočtu treba rokovať. Pán Vaško dopĺňa, že 

dva roky volajú po tom, aby o rozpočte hovorili od septembra. Pán starosta tvrdí, že by to vedel 

zabezpečiť, keby pani ekonómka nedala výpoveď a nová nastúpila 1.10. Bývalá pani ekonómka na 

tom nechcela pracovať.   

 

UZNESENIE č. 435/03/2022                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie : Stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu na rok 2022 

Za:   5  Proti:   0     Zdržal sa:  0            poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 435/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 
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Bod č. 7: Návrh rozpočtu na rok 2022 

Pani poslankyňa Dobrovodská číta dôvodovú správu: 

Finančná komisia konštatovala, že je potrebné prešetriť čerpanie rozpočtu v rozpočtovom provizóriu. 

Obec nemala nikdy takto dlhé rozpočtové provizórium. Starosta konštatoval, že neeviduje žiadne 

problémy s čerpaním rozpočtu. Poslanci však majú podozrenie z viacerých porušení zákona na 

základe zverejnených zmlúv. 

Obec mala uzatvorenú zmluvu na IT služby so spoločnosťou Andrej Koška – DIREKT od roku 2019. 

V rámci kontroly pani kontrolórky sú konštatované isté pochybenia pri fakturácií, bolo konštatované 

porušenie zákona a objednané služby nad rámec rozpočtu obce. Starosta bol požiadaný, aby tieto 

nezrovnalosti boli odstránené. Taktiež bol požiadaný, aby služby nanovo transparentne obstaral, 

keďže neustále upozorňoval, že obec potrebuje omnoho viac služieb ako má zazmluvnené.  Verejné 

obstarávanie bolo vyhlásené v čase vianočných prázdnin a ukončené 7.1.2022. O výsledku sme neboli 

informovaní, ale z obecnej stránky sme sa dozvedeli, že pán starosta podpísal s novým dodávateľom 

novú zmluvu na približne raz takú sumu, ako sme platili. Taktiež sme zistili, že sa prihlásil len jeden 

záujemca, spoločnosť Eskaver sro. Zaujímavým faktom je, že túto spoločnosť zastupuje 

a v komunikácií s úradom je stále tá istá osoba, pán Koška Andrej, pôvodný dodávateľ. Z viacerých 

zdrojov sme sa dozvedeli, že starosta obce bol upozornený, aby takúto zmluvu nepodpisoval. 

Starosta obce podpísal zmluvu aj napriek rozpočtovému provizóriu a napriek tomu, že nebola krytá 

rozpočtom, čo je porušenie zákona. Keďže tu vyvstalo viac skutočností, ktoré vyvolávajú podozrenie 

z netransparentného výberového konania, je potrebné, aby sme overili, že nedošlo k pochybeniu 

a celý proces verejného obstarávania prebehol v súlade so zákonom, preto žiadam o prešetrenie 

nezávislým Úradom pre verejné obstarávanie.  

 

Pani poslankyňa Dobrovodská informuje, že sa stretli k návrhu rozpočtu 13.12. 

Na komisii sa nezhodli, či schváliť celý rozpočet, alebo nie a počkať na rokovanie a schváliť ho 

v januári. Ďalšia komisia bola 6.3.- tu sa starosta vyjadril, že provizórium je v pohode. Pán starosta 

zastupiteľstvo nezvolal, až teraz. Všimli si podivné veci ohľadom rozpočtového provizória a bude 

chcieť vysvetlenie. O rozpočte chceli hovoriť zo starostom, nakoniec však rokovali sami, urobili v ňom 

zmeny a predkladá pozmeňovací návrh na výdavkovej strane rozpočtu. Jedna z vecí je začať na 

prístavbe kultúrneho domu, aby sa mohol obecný úrad odsťahovať a vyčlenili na to nejaké 

prostriedky, započítali participatívny rozpočet a snažili sa podporiť aj rôzne združenia – šport, kultúra.  

Pán poslanec Páleník- na porade vytýkal hlavne to, že je kultúrny dom zabratý obecným úradom. 

Svietenie a kúrenie sa stále účtuje ako podpora kultúry. Program č. 13 administratíva, je najväčšia 

položka niečo vyše milióna. V položke pána starostu je nárast približne 50 tisíc a požadoval 
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vysvetlenie. Pán starosta to nevysvetlil a povedal, že je to tajné. Na to reaguje pán starosta, že tajné 

povedal že sú platy zamestnancov a tie sa domáhal zistiť. 

Pani poslankyňa Dobrovodská hovorí, že si pri kontrole čerpania rozpočtového provizória si všimla 

jednu vec a to verejné obstarávanie v čase Vianoc na IT služby. Nezdá sa jej to poriadku. Udelila slovo 

pani Červenkovej po odsúhlasení poslancami a starostom.  

Občianka p. Červenková- rozpočtové provizórium je zákonná záležitosť a obec je vtedy veľmi 

oklieštená. Je oprávnená vynakladať výdavky iba na to, čo mala vopred dohodnuté. Bežné sú výnimky 

a to úroky z úverov, dohodnutá zmluva, zvýšené sociálne či zdravotné poistenie. Všimla si, že bolo 

zverejnených viacero zmlúv. Prosí pani kontrolórku, aby si tieto služby pozrela a zistila, ktoré sú 

v súlade a ktoré v rozpore. Je tam zmluva o výkone umeleckého diela na Korze- problém vidí v tom, 

že zmluva bola uzavretá v decembri avšak nebola včas zverejnená. Ďalšia zmluva s IT , kde obec určila 

3 podmienky. Prihlásila sa iba jedna firma. Je presvedčená, že úrad nad dohľadom verejného 

obstarávania by takúto zmluvu zrušil, nehovoriac o tom, že išlo o obdobie v rozpočtovom provizóriu.   

p. starosta- každú operáciu v rozpočtovom provizóriu kontrolovala pani právnička, kontrolórka aj 

s ekonómkami, ktoré robia pre iné obce, či sa to robí v poriadku podľa zákona. Zmluva s pánom 

Galovičom bola zverejnená v zákonnej lehote. V rámci verejného obstarávania bude podľa neho 

chyba. Prišli dve ponuky. Problém bol, že dodávateľ prechádza z fyzickej osoby na s.r.o. 

Pán poslanec Milko upozorňuje, že vyhlásenie súťaže bolo v Decembri a vyhodnotenie 7.1. Uznesenie 

k tomu bolo o niekoľko mesiacov skôr.   

 

UZNESENIE č. 436/03/2022                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

A. Schvaľuje : Návrh rozpočtu na rok 2022 s pozmeňujúcim návrhom 

B. Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie žiada pani kontrolórku obce, aby: 
a. Skontrolovala čerpanie prostriedkov obce v čase rozpočtového provizória a na najbližšie 

OZ predložila správu o svojich zisteniach 

b. Prešetrila verejné obstarávanie – Výzvu na predloženie cenovej ponuky na IT služby 

a správu HW/SW, spísala svoje zistenia a podala podanie na prešetrenie na Úrad pre 

verejné obstarávanie. 

 

Za:   5  Proti:   0     Zdržal sa:  0            poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 436/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 
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Bod č.8:  Schválenie dotácií na rok 2022 

 

Pani poslankyňa Dobrovodská číta dôvodovú správu: 

Obec podporuje občianske združenia v obci Zálesie, ktoré organizujú v obci rôzne športové a kultúrne 
podujatia. Taktiež obec podporuje združenia, ktoré organizujú športové kluby pre deti a mládež. 
Obec nestihla schváliť rozpočet obce v roku 2021 a 9.3.2022 sa uskutočňuje prvé zastupiteľstvo v 
novom roku. Poslanci obce rozhodli, že ak bude schválený rozpočet obce na rok 2022 schvália 
zároveň aj dotácie z rozpočtu obce. Obec v zmysle platného VZN k dotáciám je povinná zabezpečiť 
zmluvy na dotácie do 31.3.2022 a preto je potrebné to urobiť v tomto čase. Dotácie patriace pod 
Komisiu školstva, mládeže a športu boli prerokované 24.2.2022 na zasadaní komisie a poslanci sa 
stotožnili s odporúčaním tejto komisie v navrhovaných výškach. Dotácie patriace pod Komisiu 
kultúry, informovanosti občanov a digitalizácie prerokované neboli pre pracovnú zaneprázdnenosť 
predsedu komisie. Poslanci sa však rozhodli schváliť dotácie aj týmto združeniam, aby neprišlo k 
nespravodlivosti a aby združenia mohli dotácie čerpať a použiť. OZ Naše Zálesíčko vo svojej žiadosti 
okrem kultúrnych akcií požaduje 5000 € aj na revitalizáciu projektu Korzo. Dotáciu sa rozhodli 
poslanci znížiť o túto čiastku a prideliť peniaze len na kultúrne akcie požiadané OZNZ. Projekt Korzo 
patrí obci Zálesie a starostlivosť o projekt má zabezpečovať zatiaľ stále obce Zálesie. Vážime si snahu 
OZ NZ o rozvoj projektu a rokujeme o spolupráci a správe s týmto združením. Vec je však stále v 
štádiu rokovania. V prípade, že pán starosta uzná za potrebné projekt revitalizovať z obecných 
prostriedkov, odporúčame mu predložiť návrh do príslušných komisií a po schválení realizovať obcou. 
Celkovo dostala obec žiadosti za 44 950 €. Poslanci sa rozhodli niektoré žiadosti neakceptovať, alebo 
ponížiť. Celkovo poslanci schválili dotácie za 32450 € z čoho 2400 € sú pravidelné príspevky Klubu 
dôchodcov a Červenému krížu a 30 050 € je suma určená pre športové kluby, občianske združenia a 
Dobrovoľný hasičský zbor. 
 

Pán poslanec Páleník- minulý rok bolo OZNZ v rámci dotácií- oprava mostíka, ktorý ide k Štrkovke 

cez Bielu vodu- 200, alebo 300 €. V priebehu roku prišlo k oprave a nedostali vysvetlenie, preto sa mu 

zle hlasuje pre toto združenie.  

Pán poslanec Milko prosí, aby do budúcnosti Klub dôchodcov a Červený kríž z tohto vyňali, nakoľko 

by sa to mohlo dávať rovno do rozpočtu.  

Pani ekonómka s tým súhlasí. 

 

UZNESENIE č. 437/03/2022                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

A. Schvaľuje: dotácie na rok 2022 

B. Schvaľuje dotácie z rozpočtu obce Zálesie na rok 2022  

 a) Združeniam spadajúcim pod Komisiu školstva, mládeže a športu: ŠK Atletiko Zálesie  

13 000 € ŠK Zálesie 1 500 € 

b) Združeniam spadajúcim pod Komisiu kultúry, informovanosti občanov a 

digitalizácie: DHZ Zálesie 5000 € OZ Naše Zálesíčko 10 000 € OZ Spirituále 550 € 

c) Združeniam spadajúcim priamo pod obec: Klub dôchodcov 2 000 € Červený kríž  

400 € 

Za:   5  Proti:  0      Zdržal sa:    0          poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 437/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

 



Overovatelia:  Andrej Klimo........................................................................... 9.3.2022 
                           Peter Milko................................................................................9.3.2022, 16.3.2022, 23.3.2022 

                          Ing. Michal Šlachta...................................................................16.3.2022, 23.3.2022 

Bod č.9: Darovacia zmluva – darovanie pozemku p.č. 1255/5 a 1255/4 k.ú. Zálesie od p. Tatiany 

Zemanovej a p. Jána Podmanického na vybudovanie chodníka a uloženie kanalizačného 

potrubia 

 

Pán starosta deklaruje, že je to pozemok, ktorý naozaj potrebujeme a dokáže spojiť cestu za 

cintorínom s autobusovou zástavkou pri cintoríne, kadiaľ v budúcnosti pôjde kanalizácia. Týmto pani 

Zemanovej a pánovi Podmanickému veľmi pekne ďakuje. Chce, aby sa tu vybudoval chodník na 

bezpečnejší prechod pre deti z obytnej zóny za cintorínom. Pán Milko prosí  keď vyjdú tlačoviny, aby 

tam títo ľudia boli spomenutí ako darcovia.  

 

UZNESENIE č. 438/03/2022                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Schvaľuje: Darovaciu zmluvu – darovanie pozemku p.č. 1255/5 a 1255/4 k.ú. Zálesie od p. Tatiany 

Zemanovej a p. Jána Podmanického na vybudovanie chodníka a uloženie kanalizačného potrubia 

 

Za:   5  Proti:  0      Zdržal sa:  0            poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 438/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

 

Bod č. 10: Zámer prenajať nehnuteľný majetok obce Zálesie do nájmu z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa pre DHZO 

 

Pán starosta- DHZ roky funguje v nevyhovujúcich podmienkach. Je vyhodnotený ako jeden 

z najlepších v okrese. Hasiči rekonštruujú priestor starej hasičskej zbrojnice, nakoľko je nevyhovujúci 

a majú záujem si ho prenajať.  

Pán poslanec Milko hovorí, že v dávnej minulosti hasiči postavili hasičskú zbrojnicu svojpomocne. 

Chceli by to nejakým spôsobom zazmluvniť . Zmluva ak by trebalo je vypovedateľná.  

Pán poslanec Páleník informuje, že 8.3. 2022 zasadala administratívno- legislatívna komisia, kde 

prejednala tento zámer a odporučila ho prijať. Jeho osobný postoj k tejto veci je, že si veľmi váži 

činnosť DHZ a prenajatie podporuje. Zásady hospodárenia s majetkom obce Zálesie určujú kedy 

a v akých prípadoch sa bude uplatňovať prípad osobitného zreteľa.  

Pán starosta reaguje, že žiadne pripomienky k jeho návrhu neposlali. Pani poslankyňa Dobrovodská 

informuje, že v rámci komisie tento bod rozoberali a odporúčajú ho schváliť. 

UZNESENIE č. 439/03/2022                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Schvaľuje: Zámer prenajať nehnuteľný majetok obce Zálesie do nájmu z dôvodu hodného  

osobitného zreteľa pre DHZO 

 

Za:   4  Proti:  0      Zdržal sa:  1            poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 439/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 
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Bod č. 11: Žiadosť OZNZ 

 

Nakoľko na webe obce k danému bodu chýbal materiál, p. starosta ho stiahol. 

 

Bod č.12 Žiadosť o zmenu mechanizmu finančnej podpory, udržateľnosti a rozvoja športu 

v našej obci- ŠK Atletiko Zálesie:  
 

Pán poslanec Vaško- predkladajú návrh financovania a udržateľnosti športu v Zálesí. Jedná sa 
o zjednodušenie v zmysle pravidelnej podpory réžie. Tieto náklady porovnávali aj s okolitými obcami. 
Žiadosť je na 12 tisíc euro a jedná sa o peniaze, ktoré budú využité na osvetlenie, zabezpečenie 
trávnatej plochy aj okolie ihriska, ktoré je využívané širokou verejnosťou. 

Pán poslanec Milko-  zmyslom tejto žiadosti je zabezpečiť prevádzkové náklady , bez ktorých ihrisko 
nevie fungovať. 

Pani poslankyňa Dobrovodská- konštatuje, že sa tejto téme  finančná komisia zaoberala 6.3. Venovali 
sa dvom veciam a to, či je táto suma pre obec Zálesie neúnosne zaťažujúca. Členovia komisie sa 
dohodli, že vo výške nevidia v zásade problém. Druhou vecou bola samotná zmluva, kde prebehli 
úpravy. 

Pán starosta- zaňho sú body v zmluve s ktorými nesúhlasí a považuje za nezodpovedné takúto zmluvu 
podpísať. 

Pán poslanec Páleník- hodnotí, že 8.3.2022 na administratívno- legislatívnej komisii zmluvu preberali, 
diskusia bola vecná a reagovala na podmienky, ktoré zazneli ohľadom vypovedateľnosti a podobne. 
Prostriedky boli prerokované a nižšie ako v okolitých obciach. Administratívna komisia to prejednala, 
neobdržala v tejto veci žiadne pripomienky občanov a odporúča zastupiteľstvu schváliť dodatok č.2 
v Dohode o využívaní nehnuteľného majetku zo dňa 12.10.2017 v znení schválenou finančnou 
komisiou zo dňa 6.3.2022. 

UZNESENIE č. 440/03/2022                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

A) Schvaľuje: Žiadosť o zmenu mechanizmu finančnej podpory, udržateľnosti a rozvoja športu 

v našej obci- ŠK Atletiko Zálesie 

B) Schvaľuje predložený dodatok č. 2 ku zmluve – Dohoda o užívaní nehnuteľného 

majetku. 

C) Žiada starostu podpísať tento dodatok k zmluve a po podpise všetkých zmluvných 

strán zverejniť na webovom sídle obce. 

 

Za:   5  Proti:  0      Zdržal sa:  0            poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 440/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 

 
Uznesenie nepodpísané starostom obce 
Starosta obce Zálesie nepodpísal uznesenie v zmysle zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení v 
znení neskorších zmien a doplnkov, nakoľko to pán starosta považuje za nevýhodné pre obec. 
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Bod č. 13:  Správa z kontroly Korzo 

 

Kontrolórka JUDr. Michaela Biháryová- na základe žiadosti poslancov bola vykonaná kontrola 

Korza od kolaudácie tohto objektu až do 31.12.2021. Objekt bol skolaudovaný s dvoma 

rozhodnutiami v Decembri 2019 bola skolaudovaná prvá etapa a druhé rozhodnutie bolo v Marci 

2020. V súčasnosti sa nachádzajú na majetku obce tri: vstupný objekt, osvetlenie a mólo. Ku Korzu je 

nájomná zmluva s SVP, ktorá je vlastníkom väčšiny pozemkov, na ktorých sa Korzo nachádza. 

V zmysle nájomnej zmluvy mala byť zapísaná ako list vlastníctva a vecné bremeno. 

Obec v roku 2019 nedala zaevidovať nájomnú zmluvu na liste vlastníctva. Počas kontroly bolo 

kontrolórke predložených päť listov, ktoré adresovala obec OZNZ od roku 2014-2020. Bolo zistené, že 

okrem skolaudovaného objektu sa na 2,4x 6 m sa na pozemku obce a pozemku SVP nachádza ešte 

jeden objekt , ktorý k dnešnému dňu nie je skolaudovaný a nie je v majetku obce. V správe sa 

nachádzajú jednotlivé investície, ktoré obec zaplatila od právoplatnosti kolaudačného rozhodnutia- 

išlo o elektrinu, vodu, dodávku a montáž osvetlenia, nájom pozemku za jednotlivé roky a údržbu 

zelene.  

Odporúčania- zabezpečenie zápisu nájomného vzťahu na list vlastníctva SVP. 

      - Danie do súvisu skutkový stav, ktorý  je teraz na Korze. 

      - Vyriešenie majetkových vzťahov tohto objektu, spôsob a účel užívania. 

Pán poslanec Milko- K poslednej veci dodáva, že pracujú na zmluve a je schválený zámer. Pani 

kontrolórka by odporúčala získať oficiálne stanovisko stavebného úradu. Pán starosta hovorí, že keď 

bude objekt riadne dokončený, bude aj skolaudovaný.  

Pani poslankyňa Dobrovodská- nesedí jej , že je ten objekt užívaný napriek tomu, že nie je 

skolaudovaný. Či nemôže prísť k problému, že sa neskolaudovaný objekt využíva na verejné akcie. Na 

finančnej komisii sa zoberali korekciou, ktorá vznikla na dotácii. Finančná komisia odporúča, aby sa 

zriadila škodová komisia na prešetrenie pochybenia. 

Pán poslanec Páleník- informuje, že správa o kontrole je previazaná správou o udelení korekcie. Tá 

nevyplynula z kontroly z kontroly . Ďalšia otázka je, prečo sa tam svieti. 

Ďalší problém bol, že sa tam kosilo externou firmou, čo nikdy nebolo odsúhlasené ani rozpočtované. 

Ďalší problém bol, že listov bolo 5, z toho 2 nemali dátum.  

Pán poslanec Milko vysvetľuje, že spotreba energie nie je veľká, je bezpečné, keď to svieti. Hovorí, 

aby sme to nechali svietiť a už to neriešili. 

Pán starosta- Korzo má najmladšie LED osvetlenie- radovo sa tu bavíme o 200- 300 € ročne. Sú tam 

ďalšie náklady a to wifi 4 you a kamerový systém. Necháva sa takisto svietiť v prednom objekte, 

nakoľko osvetľuje priestor, kadiaľ ľudia chodia.  

Pán poslanec Vaško- keď máme spoločnosť na verejnom obstarávaní a ona pochybila, tak je ona 

garant, kto má toto zabezpečiť. Práve preto to nerobí obec sama, nakoľko nemá na to odborníka. 

JUDr. Michaela Biháryová- vysvetľuje, že je dôležité pozrieť si zmluvu s touto spoločnosťou, či 

preberá zodpovednosť za škody. K osvetleniu obci sa rozprávali s pani ekonómkou, že by bolo dobré 

urobiť audit, čo sa týka elektrickej energie.  

Pán poslanec Páleník predkladá návrh uznesenia.  
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UZNESENIE č. 441/03/2022                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

a. Prerokovalo správu o kontrole Korzo. 

b. Odporúča starostovi obce venovať sa jednotlivým nedostatkom, sledovaniu termínov 

plnenia odporúčaní a ich náprave. 

c.  Žiada hlavného kontrolóra, aby na OZ v mesiaci máj  informovala o plnení odporúčaní. 

d. OZ Zálesie v zmysle Zákonníka práce §§ 177-122 resp. iných všeobecne záväzných 

predpisov, týmto vytvára škodovú komisiu na posúdenie prípadného zavinenia korekcie 

(Vrátenie finančných prostriedkov (Úrad vlády) – 2500 EUR) v zložení: Viliam Páleník, 

Patrik Vaško, Ján Masár, tajomníčka komisie Miroslava Hladká. Odporúča aby poslanci 

pri práci komisie využili právo žiadať vysvetlenie podľa Zákona o obecnom zriadení od 

predmetného verejného obstarávateľa. 

Za:   5 Proti:   0     Zdržal sa:  0            poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 441/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 

                                                                                                                                                                                                                                                                                           
Bod č. 14: Nájomná zmluva o nájme poľnohospodárskych pozemkov pre Agro Malinovo a.s. 
 

Pán starosta informuje, že sme zdedili zmluvu, kde obec pochybila. Obec podpísala riadnu zmluvu, 
ktorá bola uzavretá, podpísaná a riadne zverejnená, avšak chybou bolo, že nebola schválená na 
zastupiteľstve. Danú spoločnosť tým uviedla do omylu. Vzhľadom na to, že to nie je jednoduchý 
právny problém, potrebujeme to prejsť s právničkou, kontrolórkou aj s danou spoločnosťou. 
Navrhoval by, aby sme tento bod vynechali, aby sme neurobili nejaké uznesenie, ktoré by mohlo 
skomplikovať ďalší postup pri jednaní s touto spoločnosťou. Informuje sa u poslancov, či súhlasia. Pán 
Páleník hovorí, že starosta túto zmluvu predložil, rovnako sa prejednala na administratívnej komisii. 
Tá túto zmluvu riadne preverila a odporučila ju prijať Obecným zastupiteľstvom s pozmeňujúcim 
návrhom. Nová zmluva existuje asi tri týždne. Agro Malinovo využíva naše pozemky bez toho, aby 
nám platilo. Jedná sa o šesť a pol hektára. Pán starosta reaguje, že bude rešpektovať rozhodnutie, čo 
sa týka nájomnej zmluvy a hovorí, že za neho by schválil to, čo bolo predmetom administratívno 
legislatívnej komisie a to, aby sa zmluva schválila bez dodatkov. Navrhoval by to odložiť. Pán poslanec 
Milko informuje, že sa snažil kontaktovať konateľa spoločnosti, vysvetlil mu, aký je zámer s tým, 
že pán Páleník povedal, že je s nimi ochotný rokovať a jednať. Pán konateľ sa mu ozval po dovolenke. 
Povedal, že potrebujú viac času a nemajú ho. Na tomto pokračujúcom obecnom zastupiteľstve dostal 
výzvu, že dostali čas navyše, aby mohlo prebehnúť nejaké rokovanie, k tomu však neprišlo. Povedal 
mu, že je pre nich lepšie nejakú zmluvu mať. Pán poslanec Milko odporúča zmluvu schváliť 
s návrhom, aký navrhol pán poslanec Páleník.  
Pán poslanec Páleník deklaruje, že administratívno legislatívna komisia o tejto téme rokovala tri krát 
na komisii. 8.3.2022 rokovala a prijala toto uznesenie, to znamená, že je neprijateľné, že to používajú 
bez zmluvy, že by sme mali požadovať ušlý nájom a že doporučuje prenajať tie pozemky, za ktoré sa 
vyslovovali občania. Pani Hladká upozorňuje, že nemôžeme vyrubovať daň z nehnuteľnosti na vlastné 
pozemky. Pán Poslanec Páleník sťahuje bod e. z uznesenia. Pani Čechová hovorí, že je nereálne, aby 
pozemky vydali do 30 dní, na čo pán starosta reaguje, že musíme zavolať geodeta, ktorý to presne 
zameria. Na geodeta sa bude musieť urobiť  výberové konanie. Pán starosta deklaruje, že toto 
uznesenie nepodpíše, lebo je nevykonateľné. 
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UZNESENIE č. 442/03/2022                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

A. Schvaľuje : Nájomnú zmluvu č. 33686 o nájme poľnohospodárskych pozemkoch s prílohou 

č.1 v znení pozmeňovacieho návrhu 

B. Žiada starostu obce, aby bezodkladne vyzval spoločnosť Agro Malinovo na vydanie 

pozemkov vo vlastníctve obce Zálesie, ktoré nie sú uvedené v prílohe č. 1 a v súčasnosti ich 

využíva Agro Malinovo a o tomto vydaní spísal so spoločnosťou Agro Malinovo protokol 

C. Žiada starostu obce , aby začal podnikať právne kroky v prípade, že spoločnosť Agro 

Malinovo do 30 dní od vyzvania pozemky nevydá 

D. Žiada starostu, aby do 60 dní vyzval spoločnosť Agro Malinovo na zaplatenie spätného 

nepremlčaného nájomného za úmyselné užívanie všetkých pozemkov, ktoré sú vo vlastníctve 

obce Zálesie, ako aj úžitky znížené o potrebné náklady s tým súvisiace. 

  

Za:   4  Proti:   1     Zdržal sa:  0            poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 442/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 

 
Uznesenie nepodpísané starostom obce 
Starosta obce Zálesie nepodpísal uznesenie v zmysle zákona č. 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení v 

znení neskorších zmien a doplnkov, nakoľko to pán starosta považuje za nevýhodné pre obec.. 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                            
Pán poslanec Vaško sa dodatočne informuje na školu. Pán starosta informuje, že prebehlo stretnutie na 

BSK, ktoré sa týkalo skôr dlhšej budúcnosti a to ohľadom výstavby školy, kde BSK deklarovalo, že vie 

pomôcť s výstavbou v Ivanke, nie v Zálesí.  Sú presvedčení, že by sme nenaplnili kapacitu, tým pádom 

by nám hrozili vysoké korekcie a nútená správa. Dohodli sa na tom, že sa urobí stretnutie, kde príde 

predstaviteľ BSK v Ivanke za účasti poslancov, aby vysvetlili všetky súvislosti s výstavbou. Presné 

informácie bude mať pán starosta zajtra a dal by to písomne. 

Čo sa týka stretnutia zo starostom mestskej časti Rača pánom Drotovanom, kde sa zúčastnil aj vedúci 

školského úradu pán Tóth- komunikovali o spoločnom školskom obvode priemyselnej školy na Pántoch, 

kde plánujú otvoriť 5 tried. Boli prekvapení z komunikácie s regionálnym školským úradom na to, že 

mestská časť ponúkla úradu jednu triedu. Prosil ich, aby to ešte zvážili. Zatiaľ máme záujem 45 detí, čo 

sú dve triedy. Zvláštnosťou je, že sme dostali pridelený tento školský obvod, napriek tomu, že oni 

upozornili regionálny školský úrad, že tieto priestory nemajú schválené inšpektorátom práce. Chýbajú 

im revízie, takisto IČO a DIČ. Stále na sto percent nevieme, či tam budú naše deti umiestnené.  

 

Pán starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie pokračovanie 27. Obecného 

zastupiteľstva o 21:30 hodine, zároveň oznámil, že druhé pokračovanie 27. Obecného zastupiteľstva sa  

bude konať 23.3.2022 o 18:00. 

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Michal Šlachta .......................................................................... 

                                           Peter Milko ............................................................... 
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Zápisnica 

Z 2. pokračovania 27. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce 

Zálesie,  

konaného dňa 23.03.2022 o 18.00 hod. v reštaurácii u Takácsovcov 

na Malinovskej ul. 120 v Zálesí. 

  

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva oficiálne otvoril starosta obce Ing. Marián Perger o 18:15. 

Privítal prítomných na zasadnutí OZ v Zálesí, ktoré zvolal v zmysle Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov. Starosta skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania 

schopné, nakoľko zo 7 poslancov je prítomných 5..  Starosta upozornil prítomných, že zo zasadnutia 

sa vyhotovuje zvukový aj obrazový záznam. Oboznámil prítomných s programom OZ. 

 

 

Schválený program:  

15.  Informácie starostu obce 
16. Interpelácie poslancov 
17. Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií 
18. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2021 
19. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za IV. štvrťrok 2021 
20. Správa o kontrole príjmov, výdavkov a finančných operácií obce Zálesie za I. polrok 2021 
21. Rôzne 
22. Záver 

 

Bod č. 15 Informácie starostu obce 

• Základná škola-od posledného zasadnutia kontaktoval Regionálny úrad školskej správy, podal 

sťažnosť na postup a tvrdenia v rozhodnutí. Kontaktoval starostu Rače, kde stále čakáme na návrh 

zmluvy a povolenia, aby vedeli vypísať prijímacie konanie a takisto spoluúčasť o nákladoch. Tieto 

informácie od nich ešte nemá. Stanovisko je, že sa pripravujú na stretnutie. Rieši sa tak isto problém 

s umiestnením našich detí a výstavba školy, ktoré komunikoval z ministerstvom školstva. V hre je 

nová škola 9- ročná buď spoločná v Ivanke, alebo v Zálesí. Toto stále nie je uzavreté. Uvažuje sa aj 

nad možnosťou 1-5. Predpokladá, že veci by sa mali vyjasniť do piatku. Zajtra čaká na pozvanie pána 

Lettenaya na radu obce, kde sa má preberať problém spoločnej školy. Následne by malo prísť 

k stretnutiu Ivanka-Zálesie a BSK. Mal informáciu od rodičov dvoch detí, že majú info o výstavbe školy 

v Slovenskom Grobe. Navštívil starostu, avšak mu bolo povedané, že sú vyťažení a nebudú mať 

kapacitu aj pre naše deti. Mal ešte jednu diskusiu ohľadom školského autobusu, na to musíme vedieť, 

koľko detí bude chodiť a podľa toho sa musí celý systém nastaviť.  

• Pracuje sa na projekte dostavby Materskej školy- vyšla výzva na ktorú sme čakali a má oveľa lepšie 

podmienky, ako predchádzajúce. Vieme dostať sumu bez viazanosti na počet detí. Potrebujeme 

doplniť informácie, nakoľko sa zmenili ceny materiálov, dopravy, atď. Potrebujeme teda 

prekalkulovať výkaz- výmer.  Bude tu nutné PHSR.  
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• Cyklotrasa Ivanka pri Dunaji- tu rovnako potrebujeme  updatnuť výkaz- výmer. Následne bude 

pokračovať verejné obstarávanie.  

• Máme vynikajúcu ponuku od BSK na výstavbu cyklotrasy do Bratislavy. Cyklotrasa, na ktorú 

máme projekt je zatiaľ zablokovaná. Potrebujeme tu zmeniť uznesenie. BSK sú ochotní prísť na našu 

stavebnú komisiu. Táto ponuka je od nás výhodná, nakoľko obec vôbec nezaťažuje. Dostali sme 

nepríjemné listy od okolitých obcí, že blokujeme nie len seba, ale celý región. Rovnako bol atakovaný 

aj inými starostami. Ohľadom cyklotrasy posielal 20.2.2022 o 17:30 poslancom maily. Bolo to poslané 

do stavebnej komisie. Jednalo sa o žiadosť o realizáciu projektu, listy pani starostky Malinova, ďalej 

starostu Mostu pri Bratislave aj s komentárom. Poslané to bolo p. Klimovi, p. Milkovi, p. Vaškovi, p. 

Šlachtovi, p. Dobrovodskej,p. Sollárovi, p. Páleníkovi a v kópii bol ou.  

Pán starosta otvára rozpravu. 

Pán poslanec Milko_ hovorí sa o blokovaní cyklistov, avšak pán Klimo pripravil uznesenie podľa 

starostových slov a vraj z BSK prišla výtka, že to uznesenie nie je dobré. Vyprosí si atakovanie od BSK. 

Starostovými slovami bolo povedané, že to obec nebude nič stáť personálne, ani finančne. Na základe 

toho pán Klimo urobil uznesenie. Všetci hlasovali za podľa starostových požiadaviek. Pán starosta 

reaguje, že dal špecifikáciu, tá bola zmenená a to sa BSK nechce schváliť. Teraz potrebuje pomoc od 

BSK z výstavbou základnej školy a my tam máme prieťahy z cyklotrasy. Pán poslanec Sollár hovorí, že 

v žiadosti, ktorú pán starosta dal nie sú podmienky definované, môže sa teda stať, že sa schváli zámer 

a nakoniec bude niečo iné.  

Pán poslanec Páleník- doteraz sa hovorilo o cyklotrase od lodenice Korza po polia smerom k Mostu 

pri Bratislave. Teraz sú tlačení do realizácie tejto cyklotrasy. Kvôli nej sa menila aj koncepcia BSK. 

Pred tromi rokmi naše zastupiteľstvo a starosta Perger zdedil hotový projekt cyklotrasy po Šúrsky 

kanál smerom na Ivanku pri Dunaji, kde bude priamo nadväzovať na cyklotrasu do Jura a na 

cyklotrasu popri mohyle Štefánika, letiska do Bratislavy. Zhruba pol roka máme na túto cyklotrasu 

pridelené peniaze. Dotazuje sa u starostu 1. Či prebehlo verejné obstarávanie a po 2. prečo ho 

nerealizujeme sami. Reaguje pán starosta, že pán Páleník projekt videl a že projekt na cyklotrasu ku 

dvom mostom je pripravený už niekoľko rokov. Pani Čechová potvrdzuje, že mu to bolo poslané.  

Pán starosta dopĺňa, že to robíme s Ivankou, nakoľko to všetko dlho trvá a takto vieme spojiť sily aj 

náklady. Poslanec Páleník sa informuje, či zmena projektu bola kvôli upraveným rampám ktoré 

navrhoval, alebo kvôli odpočívadle, ktorý projektoval pán Derevenec. Pán starosta vysvetľuje, že to 

bolo kvôli tomu, že výzva, ktorá prešla v roku 2016, alebo 2017 bola iná . Musel sa prepracovať 

projekt, nakoľko v novej zmluve bolo, že súčasťou cyklotrasy musia byť odpočívadlá a miesta, kde si 

môžu ľudia napríklad opraviť bicykel. Ak by sme tam tieto odpočívadlá nemali, prostriedky by sme 

nedostali. Upozorňuje, že predchádzajúci projekt sme nedostali kvôli jednému slovu.  

Pani poslankyňa Dobrovodská- Vracia sa k druhej cyklotrase a k mostu. Na decembrovom 

zastupiteľstve starosta predložil bez rokovania a schválenia poslancami uznesenie, ktoré požadovalo 

BSK na schválenie. Zámer sa odvoláva na dve uznesenia a tieto poslancom nedal. Neskôr tieto 

uznesenia od obecného úradu dostali. Pre ňu je neprijateľné odvolávať sa na uznesenie obce 

Malinovo v ktorom sa hovorí, že Zálesie a Malinovo budú spoluobstarávať. Chcela o tom rokovať, no 

k stretnutiu nedošlo. Za toto uznesenie hlasovať nemieni, nakoľko hrozia náklady, nakoľko sa jedná 

o spoločné obstarávanie. Pán starosta potvrdzuje, že nebudeme a dodáva, že táto téma bola 

pripravená na pracovnú poradu. 

Pán poslanec Milko- pán Derevenec filantropicky navrhol projekt – dotazuje sa na zákon o duševnom 

vlastníctve. Mala tu byť darovacia zmluva. Pán starosta vysvetľuje, že ak ide o projekt, jedná sa 
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o autorské práva. V prípade, ak by sme chceli altánkov viac, v tom prípade ho musíme požiadať 

o autorské práva. Pán poslanec číta lity, ktoré nikdy nevidel a to od obce Malinovo, rovnako ako aj od 

obce Most pri Bratislave, v ktorom píšu, že kruciálne potrebujú cyklotrasu. Deklaruje, že Zálesie 

potrebuje školu a tak sa pýta, či im boli zaslané listy či umiestnia naše deti do školy. Pán starosta 

reaguje, že poslal.  

p. Žišková prosí poslancov , ak nám chce BSK zhodnotiť obec rozvojom aby sa s nimi stretli.  

Pán poslanec Milko sa dotazuje, či môže starosta raz do týždňa informovať škôlkarskú skupinu čo je 

nové. Starosta súhlasí.  

Pani poslankyňa Dobrovodská- Materská škola výzva upozorňuje, že sú dva termíny a to Máj a Jún/ 

Júl. Bola upozornená, že peniaze musia byť minuté do konca roku 2023. Vyzýva starostu, aby do toho 

prikladal dôležitosť. Pán starosta dodáva, že v prvom rade musíme mať úspešný projekt.   

UZNESENIE č. 443/03/2022                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Berie na vedomie: Informácie starostu obce  
 

Za:       4  Proti:   0     Zdržal sa:   1          poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 443/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

Bod č. 16: Interpelácie poslancov 

Interpelácie p. poslankyňa Dobrovodská- Ako sa obstarávajú smeti?  

Pán starosta informuje, že verejné obstarávanie prebehlo a minulý týždeň bolo ukončené. Urobila sa 

zmluva s Bernolákovom. Zajtra sa podpisuje zmluva o pristúpení zvyšných 20 obcí k Bernolákovu. 

Následne sa budú podpisovať objednávky, kde sa budú objednávať služby. Verejné obstarávanie 

vyhralo AVE. Pán poslanec Milko sa dotazuje , či sa jednalo o súťaž o dočasné riešenie, alebo na veľké 

riešenie. Starosta vysvetľuje, že sa robilo najprv na 10 rokov, čo bolo zmarené. Potom sa robilo na 

dva roky. Pán poslanec prosí o zaslanie materiálov a potom zvolá komisiu.  

Ďalej sa pani Dobrovodská dotazuje na kanalizáciu- pán starosta hovorí, že sme v úplnom finiši. 

Čakáme na podpis zmluvy zo spoločnosťou PRODOM, čo sa týka prepojenia a chýbajú nám  dve 

zmluvy o budúcom vecnom bremene. Ak budú tieto veci doriešené, bude podané stavebné 

povolenie. Potom sa bude čakať na termíny.  

Pani Čechová dopĺňa, že takýto proces trvá aj pol roka cez verejné vyhlášky. 

Pán starosta hovorí, že sme to pripravili extrémne rýchlo. 

Tretia vec, na ktorú sa dotazuje pani poslankyňa je, že BSK každý rok vyhlasuje dotačnú súťaž 

a informuje sa, či sa za Zálesie niečo poslalo. Pán starosta hovorí, že poslal poslancom materiály čo sa 

týka Meandra, riešia tu bontón popod most na Domky. 

Interpelácie pán poslanec Sollár- Na minulom zastupiteľstve sa riešilo vyhodnotenie verejného 

obstarávanie na IT služby, k čou by sa chcel vrátiť. Bolo povedané, že vyhodnotenie bolo za účasti 

poslancov. Bol prizvaný jeden poslanec. Pán starosta uviedol, že bol pozvaný aj on osobne. Dnes pán 

Sollár posielal na obecný úrad mail, kde požadoval ako bol pozvaný, keď nemá o tom vedomosť. Na 
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minulom zastupiteľstve sa pán starosta vyjadroval, že sa pán Sollár snažil priniesť ďalšie firmy do IT 

služieb a nakoniec sa nezapojili do verejného obstarávania. Podľa neho vyhlásiť verejné obstarávanie 

22.1.2.2021 a ukončiť 6.1.2022 kedy je voľný deň je minimálne divné. Keď bolo vyhodnotenie, tak  

tam nebol , nakoľko bol na dovolenke. Starosta povedal, že bude poslancov pozývať na 

vyhodnotenie. Pán starosta reaguje, že 5. decembra volal s pánom Sollárom, na čo mu pán Sollár 

písomne odpovedal, že je IT služba pripravená a robiť budú veci bezplatne. 15.10. 2021 prosil pána 

Sollára, či môže zvolať digi komisiu, na čo mu odpísal, že zvolá. 25.10. mu znova písal a že reálne to 

vidí na budúci týždeň.  2.1.2021 sa opäť informoval na termín komisie. Pán Sollár písal, že nestíha a že 

dnes pošle pozvánku. Toto bola komunikácia s ktorou sa pánovi Sollárovi pripomínal. PO o niekoľkých 

výzvach tam pán Sollár poslal človeka, ktorý sa na to pozrie. Následne pán starosta pozval pána 

Šlachtu. Hovorí, že to už viac neurobí a pozve vždy všetkých. Pán Sollár po dlhej dobe komisiu zvolal. 

Pán starosta hovorí, že obec urobila chybu ako na to upozornila pani Červenková. Požiadal pani 

kontrolórku  a zmluva sa zrušila. Pán poslanec Sollár uznáva, že nemá veľa času. Firma bola ochotná 

to robiť, no pán starosta povedal, že tej firme neverí a že je z tejto spolupráce sklamaný a nie len on.  

Interpelácie pána poslanca Páleníka-  dotazuje sa, či sú podpísané uznesenia  z tohto zastupiteľstva. 

Starosta hovorí, že z tohto určite nie a z predošlého niektoré podpísané nie sú. Vie, že nie je 

podpísané napríklad uznesenie týkajúce sa Agro Malinovo. Čaká na informácie ohľadom zamerania 

pozemkov. Z prvej časti 27. zastupiteľstva sú podpísané uznesenia všetky, nie je si však úplne istý. 

Dodáva, že podpísal nejaké aj dnes. Pán Páleník hovorí, že starosta je povinný podpísať uznesenia do 

10 dní od ich schválenia. Ak sa rozhodne nepodpísať, musí to byť z dvoch dôvodov a to, že je 

uznesenie v rozpore zo záujmami obce, alebo v rozpore zo zákonom. Pán starosta vysvetľuje, že to 

dnes riešil s pani kontrolórkou a bol presvedčený, že to má podpísať po skončení celej schôdze. 

UZNESENIE č. 444/03/2022                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

A. Berie na vedomie: Interpelácie poslancov 

 

Za:   4  Proti:   0     Zdržal sa:         1            poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 444/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

B. Upozorňuje starostu obce pána Ing. Mariána Pergera, že nepodpísaním všetkých 

uznesení ku dňa 23.3.2022, ktoré zastupiteľstvo dňa 9. 3. 2022, porušil svoju povinnosť 

danú §12 ods 10) Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 

Za:   4  Proti:   0     Zdržal sa:         1            poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 444/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 

 
Bod č. 17: Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií 

 

Pani poslankyňa Dobrovodská- finančná komisia 

- Zasadala 6.3.2022 a zápisnica je zverejnená na webe 

- Preberala sa žiadosť – Atletiko Zálesie, Administratívno- finančná kontrola z úradu vlády, 

Žiadosť DHZ Zálesie o prenájom hasičskej zbrojnice, Čerpanie rozpočtu v rozpočtovom 

provizóriu 

 

 



Overovatelia:  Andrej Klimo........................................................................... 9.3.2022 
                           Peter Milko................................................................................9.3.2022, 16.3.2022, 23.3.2022 
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Pán poslanec Páleník – Administratívno- legislatívna  komisia 

- Zasadala 8.3.2022 

- O väčšine bodov informoval už  predtým 

- Preberalo sa- Agro Malinovo- zmluva, Atletiko Zálesie zmluva, prejednávali niektoré 

kontroly a Malodunajsko 

 

 

UZNESENIE č. 445/03/2022                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Berie na vedomie: Správu o činnosti komisií pri OZ- predsedovia komisií 
 

Za:   4  Proti:   0     Zdržal sa:  0            poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 445/03/2022 celkom: 4 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) neprítomný p. poslanec Milko 

                                                                                                                                                                                                                                                                                            
                                                                                                                                              
Bod č. 18: Správa o kontrolnej činnosti za rok 2021 

 

JUDr. Michaela Biháryová- Správa o kontrolnej činnosti za celý rok sa predkladá v zmysle zákona 

o obecnom zriadení. Vysvetľuje, že do 60 dní od skončení kalendárneho roka musí vypracovať 

a predložiť do zastupiteľstva túto správu. V roku 2021 bolo vykonaných 10 kontrol a väčšina z nich 

končila správou. Rovnako aj zásady hospodárenia, ku ktorým sa pán starosta zaviazal a nemáme to 

spravené.  Pán poslanec Páleník hovorí, že si prešiel správu a konštatuje, že bolo 10 kontrol, z toho 

dve tematické a to kontrola Korza a čerpanie dotácií v Materskej škole. Nakoľko tu boli zistené 

viaceré závažné porušenia a prijali uznesenie, že sa bude musieť  k tomu vrátiť. Ďakuje pani 

kontrolórke za prácu a prosí neprítomného starostu, aby sa kontrolám venoval.  

UZNESENIE č. 446/03/2022                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Berie na vedomie: Správu o kontrolnej činnosti za rok 2021 

 

Za:   4  Proti:   0     Zdržal sa:  0            poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 446/03/2022 celkom: 4 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) neprítomný p. poslanec Milko 

 

Bod č. 19: Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za IV. štvrťrok 2021 

 

 JUDr. Michaela Biháryová- Sú tu podpísané kontroly, boli vykonané v danom čase a okrem 

poslednej boli všetky splnené zastupiteľstvom, alebo vzaté na vedomie.  
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UZNESENIE č. 447/03/2022                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Berie na vedomie: Správu hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za IV. štvrťrok 2021 

 

Za:   5  Proti:   0     Zdržal sa:  0            poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 447/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 

 
Bod č. 20: Správa o kontrole príjmov, výdavkov a finančných operácií obce Zálesie za I. polrok 

2021 

 

JUDr. Michaela Biháryová- 5.Januára 2022 poslala poslancom správu, ktorá sa týkala kontroly 
z prvého polroka 2021. Mali sa nahrať jednotlivé interné smernice, čo bolo urobené. Bola 
skontrolovaná pokladňa č.1 a č.2, nebol dobre stanovený pokladničný limit. To bolo napravené a limit 
na jednotlivých pokladniach stanovený. Niektoré položky boli v rámci 1. polroka zaúčtované zle 
a následne boli preúčtované správne. Verí, že zo zmenou ekonómky v obci prišlo k lepšej 
komunikácii, aj k nastaveniam nových systémov a spôsobu práce.  
IT služby- na konci Júna bola uzatvorená objednávka na opakujúce sa plnenie .Tu nemala byť 
uzatváraná objednávka, ale zmluva. Z objednávky nie je zrejmé, dokedy takéto opakujúce sa plnenie 
má byť.  

 UZNESENIE č. 448/03/2022                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Berie na vedomie: Správu o kontrole príjmov, výdavkov a finančných operácií obce Zálesie za I. 

polrok 2021 

 

Za:   5  Proti:  0      Zdržal sa:  0            poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 448/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 

                                                                                                                             
 
Bod č. 21:  Rôzne 

 

 

Pán poslanec Páleník- lokalita pokračovania Lesnej smerom k samote u Rusa – pribudlo tu 

v poslednej dobe viacero stavieb, ktoré majú diskutabilný charakter. Je tam obrovská oplotená stavba, 

za ňou o niekoľko pozemkov ďalej vznikol súbor mnohých rôzne upravených  unimobuniek. Ďalšie 

pozemky sú tam čerstvo vykolíkované. Podstata je upozorniť, že ide o brehy Malého Dunaja , ktoré 

majú zeleň a voda Malého Dunaja je chránená. Je potrebné posúdiť, či tieto stavby majú primerane 

riešené napríklad odpadové hospodárstvo a dopravné otázky. Toto býva riešené ohlásením drobnej 

stavby. Dotazuje sa u starostu, prečo sa nevyužíva paragraf 57. Pán starosta hovorí, že všetky podnety, 

ktoré pán Páleník dal, posunul na stavebný úrad, ktorý ich preveril. Bol tu urobený štátny stavebný 

dohľad. Výsledkom bolo, že dotyčný pán neporušil nič. Máme tam teraz jednu čiernu stavbu a tu sa 

robil tiež štátny stavebný dohľad. Prosí o konkrétny podnet od pána Páleníka a nechajú ho preveriť.  
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UZNESENIE č. 449/03/2022                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Odporúča starostovi obce a stavebnému úradu pri oznamovaní drobných stavieb vo 

vzdialenosti 100 m od brehov Malého Dunaja  využívať možnosť , že stavebný úrad môže určiť, 

že ohlásenú drobnú stavbu, stavebnú úpravu alebo udržiavacie práce možno uskutočniť len na 

základe stavebného povolenia (§57 ods (1) Zákona č. 50/1976 Zb stavebný zákon. 

 

Za:   2  Proti:  0      Zdržal sa:            3             poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 449/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

Pán poslanec Sollár- Na digitálnej komisii sa bavilo o vydaní novín. Nastali tu personálne 

problémy. Noviny vyšli, pán starosta ich urobil, čo je super. Mrzí ho, že ľudia, ktorí mali 

pôvodne do tých novín ísť a ktoré boli poslané na oficiálny mail novín, ktorý je zakotvený 

v Záleských novinách poslali svoje články a tie neboli zverejnené. Chce poprosiť 

o dodržiavanie štatútu. Pán starosta sa dotazuje, kto spravuje e-mail ohľadom novín, na čo pán 

Sollár reaguje, že on. Pán starosta hovorí, že vyzýval pána Sollára, že je pandémia a sú dôležité 

informácie a že treba urobiť noviny. Vyzvali šéfredaktorku, aby dodali články, ktoré sú 

aktuálne. Nedostali však odpoveď a ani jeden článok. Pán starosta hovorí, že kvôli smetiam 

a dôchodcom museli noviny vydať. Vzhľadom na to, že sa na to pán Sollár neurobil, urobili ich 

oni cez noc. Pán Sollár hovorí, že pán starosta neoslovil redakčnú radu, oslovil iba 

šéfredaktorku, ktorú ale odvolali. Pá Sollár sa dotazuje, prečo pán starosta nenapísal do Whats 

up skupiny. Pán Milko hovorí, že za 5-6 zastupitelstiev nepočul ani raz návrh na redakčnú radu, 

nakoľko zlyhával celý tím ľudí.  Pán starosta dopĺňa, že všetky články až na pár už boli 

napísané, trebalo ich iba zalomiť a vydať. Pán poslanec Páleník hovorí, že sa mu články 

nápadne podobajú na facebookovú stránku OZNZ.  

UZNESENIE č. 450/03/2022                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Žiada starostu obce o dodržiavanie štatútu Obecných novín pri príprave a výrobe obecných novín.. 

 

Za:   5  Proti:  0      Zdržal sa:           0            poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 450/03/2022 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 
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Pán starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil 2. Pokračovanie zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva o 21:01 hodine.  

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Michal Šlachta .......................................................................... 

                                           Peter Milko ............................................................... 

                                                                                                                                                                      

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  
Ing. Marián Perger                                                                                                               

                                                                                               starosta obce 
                                                                                                            


